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Studentparlamentet - SPÅ 

 

Dato: 28.01.20 Start: 17.00  

Sted: A334 Slutt: 18.10  

 

 

Til:    Arbeidsutvalget 

    Representanter med vara 

    Kontrollkomité 

    Valgkomité 

    Velferdsutvalget 

 

Kopi til:   Viserektor 

    Drift i Ålesund 

    Studentorganisasjonene i Ålesund 

    Studenttinget ved NTNU 

 

Referent:   Maria Therese Valderhaug 

Ordstyrer:   Marcus Ilstad 

Bisitter:   Marthe Bolstad Breistein 

 

Til stede:   Sander Reitan 

    Kubra Islek 

    Einar Totland 

    Emil Nilsen 

    Elisabeth Sivertsen 

    Anders Magnusson 

    Christina Gundersen 

    Silje Bogø 

    Hanne Bakkebø 

    Heidi Frostrud 

    Ingrid Eikeland 

 

Forfall:    Swapnil Kumar 

    Maria Furmyr 

 

Til stede på bakbenk: Amina Cemalovic   ITV IBA 

    William Kvalsund   ITV IHA 

    Arne Robert Pettersen  VU og ÅSS 

    David Molina    AU  

    Annik Magerholm Fet  Viserektor 

 

 

Vedlegg:   Sakspapir og vedtekter 
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Forkortelser:   ITV – Instituttillitsvalgt 

    KTV – Klassetillitsvalgt 

    LMU – Læringsmiljøutvalget 

    AU – Arbeidsutvalget til Studentparlamentet 

    PTV – Programtillitsvalgt 

    IBA – Institutt for biologiske fag i Ålesund 

    IHA – Institutt for helsefag i Ålesund 

    ÅSS – Ålesund Studentsamfunn 

    VU – Velferdsutvalget 

    IIR – Institutt for IKT og realfag 

 

 

 

 

 

Godkjenninger og orienteringer 

 

Marcus ble godkjent som ordstyrer, Maria som referent og Marthe som bisitter. 

 

Orienteringer fra AU: 

 

Anne Borg tok over for Gunnar Bovim som rektor 13.desember, skal sitte 5,5 år. 

 

Ordning for konteeksamener: 

Det ble i forrige AU gitt ut info om at det ikke skal arrangeres kont på høsten, dette 

stemmer ikke da det kun gjelder to institutt. 

 

Orientering om Bygging: 

Bro mellom Ankeret og kompasset kan stå klar allerede i mai. 

Byggingen av det nye studentbygningen er sagt å starte i april, men kan fort bli Mai. 

Vurderes tillitsbasert kantine som skal være åpen etter kl18. 

 

IIR: Lab i 6. etasje på NMK fungerer som identitetsareal for egne masterstudenter. 

IIR har fått løyve til å bygge ny lab/kyp, i forbindelse med at automasjon og elkraft er 

slått sammen. I løpet av to år er underskuddet ved instituttet redusert. 

 

Orientering om valg: 

Valg til Sit styret foregår, betalt verv 

Valg av delegater til NSOs LM 17.-19. April skjer på første møte i Studenttinget 

13.feb 

Valg av nytt AU skjer i April, også valg til styre 
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Orientering om busstilbud: 

Fram ung nå 500kr, men har økt fra 23 til 24 år 

Ingen økning i vanlige bussbilletter, men økning på ferge 

Flybussen ut på anbud, nå driftet av VY 

 

Ordning gratis busskort: 

Mellom 450 – 460 studenter har benyttet tilbudet 

Internasjonale fikk utvidet fristen med en måned 

Hatt møte med representant fra Volda kommune ang at de utreder et lignende tilbud 

Sannsynligvis møte i nær fremtid (mai?), med gjennomgang av studentmeldingen 

også. 

 

Orientering om studiebarometeret: 

Er tilgjengelig 29.januar, altså imorgen 

Fint verktøy om dere vil se hva linjene mener om NTNU 

 

Konferanser: 

Innotown, Skal prøve å ordne billetter til Studentparlamentet, mai 2020 

The North West, 23.-25. April 

 

U.-ka: 

Familiedagen 14.mars, Studentparlamentet skal stå, fint om flere vil hjelpe 

Pub til Pub 17.mars 

 

 

 

Sak 1/20 – Budsjett 

 

Det er lagt fram forslag til driftsbudsjett for 2020. I tillegg til driftsmidler har 

Studentparlamentet igjen 190.000,- fra fusjonen som kan brukes til ulike tiltak.  

 

Forslag fra Jim André Gjerde – Bruk f. eks. 10.000,- til Tufteparken 

 

Spørsmål om nyttårsball – hvorfor blir ikke dette arrangert? 

-når gymsalen ikke er tilgjengelig blir det veldig dyrt å arrangere. 

 

Forslag fra bordet: Gjøre det mulig for linjeforeningene å søke på disse midlene. 

 

Studentparlamentet kan gjerne sende inn flere forslag til hva disse midlene skal 

brukes til. 

 

Budsjett enstemmig vedtatt.  
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Sak 2/20 – oppnevning av studenter til uLMU 

 

Spørsmål om LMU skal legges ned. Det er per nå bestemt at det ikke skal endres. 

 

Anders Magnusson ble valgt inn ved akklamasjon. 

Enstemmig vedtatt at AU fikk fullmakt til å supplere. 

 

Sak 3/20 – valg av ny Valgkomité 

 

Marthe presenterte saken kort.  

Ingen ønsket å stille til valg. 

Enstemmig vedtatt at AU fikk fullmakt til å velge Valgkomité. 

 

Sak 4/20 – ITV sin rolle i Studentparlamentet 

 

Marcus presenterte saken kort og fortalte litt om bakgrunnen for saken. 

 

Om arbeidsmengde: Det kan være aktuelt å opprette flere programtillitsvalgtstillinger, 

det er per i dag bare ett institutt som har dette. Slik det fungerer i dag kan 

instituttillitsvalgt peke ut PTV-er. Dersom det skal arrangeres valg er dette 

ressurskrevende. Opprettelse av PTV-stillinger vil ikke bety at ITV-er lønnes for 

jobben de gjør i Studentparlamentet. 

 

Instituttillitsvalgte (ITV) er ansatt av fakultetet og har ikke ansattgoder.  

 

Diskusjon om ITV-ene sin rolle i Studentparlamentet. 

-Det er bra at det sitter en representant for hvert institutt i Studentparlamentet 

-Kan være for mye å bli pålagt å sitte i Studentparlamentet 

-Får for lite informasjon før de går inn i stillingen om hva som inngår 

-Dersom ITV sier fra seg plassen sin vil man kunne fylle de andre plassene med 

studenter som velges inn. 

-Ønske fra ITV-er om å tilrettelegge for at de kan dele møtene mellom seg. 

-Argumenter for og imot å ha en fast og en vara. 

 

Er det ønske om å endre vedtektene så KTV-ene kan møte dersom ITV-ene ikke kan 

møte? For eksempel sette opp 1. og 2. vara når det velges inn på høsten? 

 

Oppleves arbeidsmengden som for stor?  

-Det hadde vært lettere dersom alle delte arbeidet likt 

-Det kommer på toppen av annet arbeid 
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Et forslag er at det holdes av en plass til en tillitsvalgt på instituttet, men at det ikke 

trenger å være en ITV. En innvending mot dette er at det er lite engasjement blant de 

fleste klassetillitsvalgte.  

 

Forslag om å lønne ITV-er fra Studentparlamentet, men dette vil oppleves som 

urettferdig av de som sitter frivillig. 

 

Noen ITV-er opplever at de har fått gjennomslag for mange saker, men at studentene 

ikke setter pris på dette fordi det bare påvirker dem som kommer senere. Det er 

vanskelig å se resultatene av saker man får gjennomslag for mens man selv er student. 

 

Oppsummering 

Forslag om å senke oppmøteprosenten for ITV-er til 50% 

Opprette PTV-stillinger (som kan falle på ITV) 

Informere bedre før ITV-er går inn i verv 

Gjøre det mulig for KTV å sitte i Studentparlamentet i stedet for ITV 

Ikke personbestemt 75% (ITV-ene deler på plassen og begge får attest) 

 

Marcus ønsker å snakke med alle ITV-er før en eventuell vedtektsendring. 

 

Forslag om at det skrives en sak på dette til neste møte.  

 

Møtekritikk 

 

Bra at det blir diskutert og man ikke må bestemme seg her og nå. 

Fint møte. Forslag om å bruke sosiale medier til å spørre om hva man skal bruke 

midlene man har stående til. 

Ordstyring var bra. 

Produktivt møte, ITV-er har fått si det de tenker og at det blir tatt i betraktning. 

Raskt og effektivt møte. 

Flott møte, god stemning. 

Bra, god kommunikasjon. 

Bra å ha god tid på hver sak. 

Fint at dette er et så åpent forum at folk tør å si meningen sin. 

 

 

 


